
Møde 6. december 2023

Tilstede: Tommy Christensen, Jens Naldal, Helmuth Andersen, Sonnich Sonnichsen og Lars Madsen. 

Fraværende: Tobias Kofoed.

1. Tilbud/tidsplan på nyt gulv

Tilbuddene er sendt til forsikringsmanden Torben Skovgård. Han vil have en uge til 

behandling af sagen. Tidsplanen forventes at holde, hvilket er vigtigt, da huset er lejet ud

den 27.1.24.

Selvrisiko 14%.

2. Julefrokost lørdag den 9. december pt. 50 tilmeldte.

Oprydning søndag Anne Hasse og Jens Naldal

Indkøb Lars Jepsen og Lars Madsen.  Borddækning.

Bente & Helmuth.

Tobias er forsøgt kontaktet med hensyn til opvask, hvilket ikke er lykkedes, så vi må 

hjælpes af.

Velkomst drik Susanne Pilegård

Betaling for maden sker ved indgangen og julepynt udleveres og sættes på træet. 

Drikkevarer afregnes samlet. 

Kaffe laves i Skipperstuen ved fælles hjælp.

Amerikansk Lotteri 2 kr. pr. lod afregnes sammen med drikkevarer.

3. Sommerfest 2024

Anne Bothe kunne godt tænke sig at lave sommerfest i 2024. Revyholdet står for hele 

arrangementet.

Første lørdag i februar. Det gamle Hotel Ærø er allerede reserveret.

4. Projekter i klubhus, på pladsen og på kranen i vinter

Prioritering af projekter i vinter: Noget skal svejses på kranen. Vi skal have fundet en 

entreprenør eller ved fælles hjælp af de som har kompetencen til det. 

Foredrag i vinter:

Anders Bothe om sin sejltur i Østersøen Tommy

Anne Hasse fortælle om sin rotur til Stokholm. Jens

Vestasystemer Svendborg ( rep. af glasfiber ) Tommy

Søassurancen Helmuth

Værkstedet i roklubben er i gang

Fastgavl i teltet?? med en skydedør.

5. Regnskab.



Saldobalance pr. 30.11.23 blev gennemgået. Der er et overskud pt. På 100 t-kr. 

fremkommet primært på gr. Af merindtæger for pladsleje, mindreudgifter 

energiudgifter, indtægter for forpagtning og donation til robåd (som er bestilt og skal 

betales i 2024 )

6. Evt. 

Optælling af alle både – roklubben Jens. Tobias optælling af både i ungdomsafd. ( sendes

til kassereren ultimo 2023).

Forsikring H båd og gummibåd har færdiggjort flytningen til Søassurancen 

Aktiver: Køb og salg af både til brug forsikringsmæssigt ( Formanden melder til Kassere 

primo 2024)

Marcello kontrakt er underskrevet

Forslag til vinteropbevaring af robåde: Robådene kan placeres i teltet i modsat side af 

masterne. Jens undersøger muligt system til ophæng af robåd og vogn, som er 

håndterbart.

Oprydning af master i masthuset omkring først maj.  Sonnich og Helmuth 

Helmuth har talt med Havnefogeden om de kunne sætte flaget i sommerhalvåret. 

Havnefogeden melder tilbage efter møde med servicemedarbejderne. 


